
 

 

       

 

 

 

 

 

Concept besluitenlijst van de openbare vergadering van de raad van de gemeente 

Achtkarspelen op 19 oktober 2017, aanvang 19.30 uur in de raadzaal van het gemeentehuis te 

Buitenpost. 

 

 

Aanwezig: 

(21) 

Raadsleden 

De heer J.K.S. Braams (PvdA) 

De heer T.O. Brinkman (FNP)  

De heer M.C. Buising (GBA) 

Mevrouw M. Dotinga-van der Veen (FNP) 

De heer S. Groenhof (FNP) 

Mevrouw S.H. Haagsma (PvdA) 

De heer F.D. Hoekstra (GBA) 

De heer IJ. van Kammen (FNP) 

De heer M. van Kammen (CU) 

Mevrouw J.R. Kingma-Gardenier (VVD) 

De heer S.D. van der Meer (FNP) 

De heer T. Nicolai (PvdA) 

De heer D. van Oosten (CU) 

Mevrouw W. Poelman (FNP)  

De heer M.Y. Talma (CDA) 

De heer G. Terpstra (CDA) 

Mevrouw D.A. van der Vaart-Kralt (CU) 

De heer S.W. Vegelin (GBA) 

De heer R. van der Wal (CDA) 

Mevrouw A.G. Zandbergen-Beishuizen (CDA) 

De heer J.J. Zwaagstra (CDA) 

Wethouders 

De heer K.H. Antuma (CU) 

De heer A. Bruining (CDA) 

De heer J. Spoelstra (CDA) 

De heer J. Stellinga (PvdA) 

 

Gemeentesecretaris 

De heer E.H.C. van der Laan 

 

Afwezig:   

(0)  

 

 

Voorzitter: de heer G. Gerbrandy 

Griffier: mevrouw J. van Hoppe 

 

 Algemeen 

1. Opening 

 

De voorzitter opent de vergadering om 19.43 uur en heet iedereen van harte welkom. 
 

2. Mededelingen / Afsprakenlijst 

 

Mededelingen wethouder Stellinga: 

• Het verzoek om teruggave van de kosten die zijn gemaakt ten aanzien van 

asielzoekerscentra is gehonoreerd. Inmiddels is het bedrag van 60.000 euro binnen. 

• Ten aanzien van de crisisnoodopvang is 100.000 euro aan kosten gemaakt. Hiervoor 

krijgen we geen volledige vergoeding. We leggen ons hier nog niet bij neer, maar 

zijn voornemens de verantwoordelijke bewindslieden hierover te benaderen.  

• Eind juli is de raad via de Lijst Ingekomen Stukken geïnformeerd over de voortgang 

positionering jeugd- en dorpenteams en de Stichting Light variant. Het lukt helaas 

niet om de stichting per 1 januari 2018 in te voeren. Er zijn nog te veel 

onzekerheden. 
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Mededeling wethouder Antuma: 

De gemeenteraad heeft op 21 januari 2016 ingestemd met het realiseren van een 

Sinnegreide op het bedrijventerrein De Swadde in Buitenpost. Nu de grond in 

ontwikkeling wordt genomen, heeft de vorige eigenaar recht op een nabetaling bij de 

aankoop van de grond. De nabetaling bedraagt 1,08 miljoen. De verwachte opbrengst 

van het park zal over de komende 20 jaar voldoende zijn om de kosten te dekken. 

Begin 2018 komt er een begrotingswijziging op dit punt, zodra de akte is gepasseerd. 

Actie: LTA 

Op maandag 30 oktober organiseert Solar Fields samen met de gemeente Achtkarspelen 

een informatiemarkt over de Sinnegreide in Buitenpost om de inwoners en 

belangstellenden te informeren over de planning, het bouwproces en de 

participatiemogelijkheden. 

Op de vraag van de heer M.C. Buising (GBA) of de raad de onderliggende stukken kan 

krijgen, zegt wethouder Antuma dit toe. Actie: afsprakenlijst 

 

Insprekers:  

• Bij agendapunt 8 (Sportdorp Stynsgea – aanleg multifunctioneel sportveld): 

o Mevr. Fokkinga namens Sportdorp Stynsgea  

• Bij agendapunt 9 (Zwembad Buitenpost): 

o Dhr. J. Driessen, voorzitter Zwem- en Waterpolovereniging PWC 

o Dhr. M. Bennenbroek namens de Koninklijke Nederlandse Zwembond (KNZB) 

 

De voorzitter stelt voor om agendapunt 9 (Zwembad Buitenpost) naar voren te halen en 

te behandelen na agendapunt 5. 

 

De heer M.C. Buising (GBA) geeft aan dat agendapunt 6 (Principebesluit 

aandeelhouderschap Eneco Groep N.V.) vanavond besluitvormend behandeld moet 

worden. Er moet een besluit genomen worden voor 31 oktober 2017. 

  

Afsprakenlijst 

De afsprakenlijst is niet behandeld en wordt doorgeschoven naar de raadsvergadering 

van 23 november 2017. 

 

3. Vaststellen agenda 

  

De agenda wordt vastgesteld, zoals hierboven besproken. 

 

 Opiniërend deel 

3a. Memo college aan raad inzake uitvoering motie biovergister 

 

Wethouder Antuma krijgt als eerste het woord. Hij geeft aan dat de heer P. van der 

Hoop van Universal Energy Solutions (UES) de optie heeft gelicht en dus overgaat tot 

het aankopen van het perceel Westkern 6 in Kootstertille voor de bouw van een 

biovergister. Wel is de ondernemer bereid om een alternatieve locatie verder van de 

dorpskern en het gasmengstation te zoeken. Daarmee wil hij tegemoetkomen aan de 

wensen van de inwoners van Kootstertille. Als binnen een half jaar geen geschikte 

alternatieve locatie is gevonden, dan kan de ondernemer terugvallen op de huidige 

plannen voor een biovergister op Westkern 6 in Kootstertille. 

Als er nieuwe ontwikkelingen zijn, wordt de raad hierover geïnformeerd. 

 

Er worden enkele verduidelijkende vragen gesteld aan de wethouder. 

 

In de eerste termijn dient de heer IJ. van Kammen (FNP) een motie in, mede namens 

de fracties GBA en VVD, waarin de fracties uitspreken de grond aan de Westkern in 

Kootstertille niet te verkopen voor een vergister. 

 

De heer M.Y. Talma (CDA) dient een motie in, mede namens de fracties PvdA en CU, 

waarin het college wordt verzocht de contouren van de verstrekte vergunning exact te 

volgen en dit bestemmingsplan-technisch aan te passen en dit voor te leggen aan de 
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raad. Ook richting de ondernemer moet worden aangegeven dat de gemeente exact 

toezicht houdt op deze contouren. 

 

De heer F.D. Hoekstra (GBA) dient een motie in, mede namens de fracties VVD en FNP. 

Hierin wordt het college verzocht om onderzoek te doen naar het realiseren van een 

zonneweide op de grond, nu bestemd voor het bouwen van een biovergister, gelegen 

naast de NAM-locatie op de Westkern te Kootstertille. 

 

De vergadering wordt tussen 21.10 en 21.29 uur geschorst voor collegeberaad. 

 

Wethouder Antuma reageert op de ingediende moties: 

o Motie FNP, GBA en VVD (grond niet verkopen): deze motie is niet uitvoerbaar, 

omdat de optie al is gelicht. De motie wordt ontraden. 

o Motie CDA, PvdA en CU (contouren): het college kan deze motie steunen. 

o Motie GBA, VVD en FNP (onderzoek zonneweide): deze motie is eigenlijk niet 

uitvoerbaar, maar het college wil deze motie steunen, omdat de intentie ervan is om 

in gesprek te gaan met de ondernemer. 

 

Voordat er wordt overgegaan tot stemming, vraagt de heer F.D. Hoekstra (GBA) een 

schorsing aan.  

De vergadering wordt geschorst van 22.04 – 22.15 uur. Tijdens de schorsing wordt een 

raadsbrede motie opgesteld. 

 

De heer S. Groenhof (FNP) dient mede namens alle fracties een motie in waarin wordt 

uitgesproken dat de informatieverstrekking van de ondernemer naar de inwoners van 

Kootstertille toe onvoldoende is. 

 

Schorsing van 22.17 -22.19 uur. 

 

Wethouder Antuma reageert op de raadsbrede motie. Hij zegt dat de motie niet 

uitvoerbaar is. In het voortraject is opgenomen dat van de ondernemer wordt verwacht 

dat hij voldoende informatie verstrekt. Daarmee is het geen ontbindende voorwaarde. 

 

Stemming over de moties: 

 

Motie FNP, GBA en VVD (grond niet verkopen) 

Stemverklaring de heer IJ. van Kammen (FNP): wy bliuwe as FNP efter ús moasje stean, 

want de wethâlder hat ús net oertsjûge dat it net kin. En om it in heal hjier út te stellen 

om te sjen nei in oare lokaasje op de Westkern is yn ús eagen gjin opsje, want der is 

gewoan gjin plak. It is allinne mar tiid rekken. 

 

Voor: FNP, VVD en GBA (10) 

Tegen: CDA, CU en PvdA (11) 

Motie is verworpen. 

 

Motie CDA, PvdA en CU (contouren) 

Stemverklaring de heer R. van der Wal (CDA): wy hawwe meikrige wat de FNP sei. 

Fergund is fergund. En sa steane wy der ek yn. Undernimmer en gemeente, hâld jo oan 

de ôfspraken. Wês beide betrouber. Wy sille dêrom foar dizze moasje stimme. 

Stemverklaring de heer S.D. van der Meer (FNP): as wy de garânsje krije dat dizze 

moasje út te fieren is en dêrtroch it bedriuw op slot komt te sitten en net mear rendabel 

is om sich dêr te fêstigjen of út te wreidzjen, dan kinne wy dizze moasje stypje. 

Stemverklaring de heer D. van Oosten (CU): de ChristenUnie zal deze motie ook 

steunen. Wij moeten een betrouwbare overheid zijn. Afspraak is afspraak. 

 

Op verzoek van de heer F.D. Hoekstra (GBA) wordt er hoofdelijk gestemd. 

 

Hoofdelijke stemming 

De heer T. Nicolai (PvdA): voor 
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De heer D. van Oosten (CU): voor 

Mevrouw W. Poelman (FNP): foar 

De heer M.Y. Talma (CDA): voor 

De heer G. Terpstra (CDA): voor 

Mevrouw D.A. van der Vaart-Kralt (CU): foar 

De heer S.W. Vegelin (GBA): voor 

De heer R. van der Wal (CDA): voor 

Mevrouw A.G. Zandbergen-Beishuizen (CDA): voor 

De heer J.J. Zwaagstra (CDA): voor 

De heer J.K.S. Braams (PvdA): voor 

De heer T.O. Brinkman (FNP): foar 

De heer M.C. Buising (GBA): voor 

Mevrouw M. Dotinga-van der Veen (FNP): foar 

De heer S. Groenhof (FNP): foar 

Mevrouw S.H. Haagsma (PvdA): voor 

De heer F.D. Hoekstra (GBA): voor 

De heer IJ. van Kammen (FNP): foar 

De heer M. van Kammen (CU): voor 

Mevrouw J.R. Kingma-Gardenier (VVD): foar 

De heer S.D. van der Meer (FNP): foar 

Met 21 stemmen voor (unaniem) is de motie aangenomen. 

 

Motie GBA, VVD en FNP (onderzoek zonneweide) 

Stemverklaring de heer J.K.S. Braams (PvdA): wij zullen voor de motie stemmen omdat 

we het een goede gedachte vinden om met de ondernemer in gesprek te gaan. Mocht 

de ondernemer het economisch interessanter vinden om daar zonnepanelen neer te 

leggen dan gunnen wij hem dat graag. 

Stemverklaring de heer J.J. Zwaagstra (CDA): wy sille foar stimme, mar dat wol net 

sizze dat dit in frijbrief jout om op it yndustrieterrein sinnepanielen del te lizzen. Dêr bin 

ik prinsipieel op tsjin.  

Voor: de gehele raad (21) 

De motie is aangenomen. 

 

Motie alle fracties (informatieverstrekking onvoldoende) 

De motie wordt met algemene stemmen (21) aangenomen. 

 

De heer S.D. van der Meer vraagt het woord. Hij maakt zich grote zorgen over de 

veiligheid van de inwoners van Kootstertille. De fractie vermoedt dat de bestaande 

vergunning niet getoetst is aan de huidige wet- en regelgeving en stelt voor om in 

overleg met de griffier een verzoek tot onderzoek in te dienen bij de 

rekenkamercommissie. 

De meerderheid van de raad kan zich aansluiten bij dit verzoek. 

 

 Opiniërend/besluitvormend deel 

9. Zwembad Buitenpost 
 

Gezien de tijd stelt de voorzitter voor om agendapunt 9 nu eerst te behandelen. 
 

Insprekers: 

o Dhr. J. Driessen namens Zwem- en Waterpolovereniging PWC 

o Dhr. M. Bennenbroek namens de Koninklijke Nederlandse Zwembond (KNZB) 

Er worden enkele vragen aan de insprekers gesteld. 

 

In de eerste termijn geven de fracties een reactie op het raadsvoorstel en stellen enkele 

vragen aan de wethouder.  

Op de vraag of de baddiepte ook naar 2 meter kan, zegt wethouder Spoelstra dat er in 

januari 2018 een financiële vertaalslag van de plannen naar de raad gaat en dat hij er 

dan op terug komt. Actie: LTA 
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De heer F.D. Hoekstra (GBA) heeft nog enkele technische vragen. Deze zullen 

schriftelijk worden beantwoord. Actie: afsprakenlijst 

 

De voorzitter brengt het voorstel in stemming. 

 

Met algemene stemmen wordt overeenkomstig het voorstel besloten: 

1. Een volledig energieneutraal zwembad te bouwen volgens variant 3 (25 bij 16 meter 

en 1,80 meter diepte). 

2. Deze in te richten zodat alle huidige doelgroepen gebruik kunnen maken van het 

zwembad volgens variant 3. 

3. Voor de exploitatie van het zwembad te kiezen voor de vorm beheersstichting en deze 

verder uit te werken.  

 

8. Sportdorp Stynsgea – aanleg multifunctioneel sportveld 

 

Vervolgens wordt agendapunt 8 behandeld. 

 

Inspreker:  

o mevr. Fokkinga namens Sportdorp Stynsgea.  

De inspraak wordt ondersteund door middel van een PowerPointpresentatie. 

Er wordt een vraag gesteld aan mevrouw Fokkinga. 

 

Na de eerste termijn en de reactie van wethouder Spoelstra brengt de voorzitter het 

voorstel in stemming. 

 

Met algemene stemmen wordt overeenkomstig het voorstel besloten: 

1. In te stemmen met een gewijzigde inzet van reeds beschikbare middelen voor de 

renovatie van de natuurgrasoefenhoek in Augustinusga. 
2. Een extra bijdrage van € 40.000,- te leveren aan de realisatie van een 

multifunctioneel sportveld in Augustinusga. 

3. Een erfpachtovereenkomst af te sluiten met de nog op te richten stichting. 

4. Garant te staan voor de gevolgen voor de stichting als de stichting de btw op de 

aanleg van het multifunctionele sportveld niet of niet volledig kan verrekenen door 

veranderende btw wet- en regelgeving.  

 

6. Principebesluit aandeelhouderschap Eneco Groep N.V. 

 

Vervolgens wordt agendapunt 6 behandeld. 

 

De heer M.C. Buising krijgt als eerste het woord. Hij adviseert namens de 

controlecommissie om tot verkoop van aandelen over te gaan. 

 

Met algemene stemmen wordt overeenkomstig het voorstel besloten: 

• In te stemmen met het principebesluit tot het afbouwen van het 

aandeelhouderschap Enecogroep N.V. 

• Geen wensen en bedenkingen in te brengen.  
 

 Besluitvormend deel 

 

4. Besluitenlijst vorige raadsvergadering d.d. 21 september 2017 

 

De besluitenlijst is niet behandeld en wordt doorgeschoven naar de raadsvergadering 

van 23 november 2017. 

 

5. Nota Frysk Taalbelied Achtkarspelen 2017-2021 

 

Dit onderwerp is niet behandeld en wordt doorgeschoven naar de raadsvergadering van 

23 november 2017. 
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 Opiniërend/besluitvormend deel 

 

6. Principebesluit aandeelhouderschap Eneco Groep N.V. 

 

Dit onderwerp is behandeld na agendapunt 8, zie hierboven. 

 

7. Fairtrade Gemeente 

 

Dit onderwerp is niet behandeld en wordt doorgeschoven naar de raadsvergadering van 

23 november 2017. 

 

8. Sportdorp Stynsgea – aanleg multifunctioneel sportveld 

 

Dit onderwerp is behandeld na agendapunt 9, zie hierboven. 

 

9. Zwembad Buitenpost 
 

Dit onderwerp is behandeld na agendapunt 3a, zie hierboven. 

 

 Sluiting 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 23.30 uur. 

 

 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering 

van de raad van 2 november 2017 
 
 
 

griffier, voorzitter, 

mw. J. van Hoppe MPM G. Gerbrandy 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bijlage: verslag vragenhalfuur raad 19 oktober 2017 


